

OR-E800LD(HFS) self-discharging high-pressure fog cannon sweeper integrates cleaning, fog cannon and hand-held high pressure water gun in one, which can cleaning garbage, spray cooling, dust removal and dust suppression, spray disinfection and other work at the same time.

OR-E800LD(HFS)自卸式高压雾炮扫地机集垃圾清扫、雾炮机和手持高压水枪于一体,可以同时进行垃圾清扫、喷雾降温、除尘 抑尘、喷洒消毒等工作。



Hydraulic Pun	np Power 液压到	泉功率	800W	
Water Pump I	Motor 水泵电机		1500W	
Pump Workin	g Pressure 水泵	工作压力	250kg	
Water Pipe Le	ngth 水管长度		12m	
Lifting Height	提升高度		1100mm	

 Item 项目名称		Specification 参数	
Sweeping Width 清扫宽度		2300mm	
Cleaning Efficiency 工作效率		16000m²/h	
Climbing Ability 爬坡能力		20%	
Main Brush Length 主刷长度		850mm	
Side Brush Diameter 边刷直径		700mm	
Voltage 动力源		48V	
Max Working Time 连续工作时间		6-8h	
Container Capacity 垃圾箱容量		300L	
Water Tank Capacity 水箱容量		200L	
Drive Power (Motor) 驱动功率(电机)		2500W	
Working Power (Motor) 作业功率(电标	几)	1750W	
Max Operation Speed 最大工作速度		7km/h	
Max Driving Speed 最大行驶速度		10km/h	
Filter Area 过滤面积		6m <sup>2</sup>	
Weight 重量		1500kg	
Dimensions (L*W*H) 尺寸(长*宽*高)		2750*2300*2150mm	





It can be used for dust removal on construction sites, large garden, greening trees, road shelterbelts, lawn and other spray humidification, coal yard, power plant, steel slag yard, iron ore yard, loading and unloading yard, railway freight yard, city road, etc. It can also be used in environmental protection industry, coal and other materials storage yard, etc.

本款扫地机可用于建筑工地、厂房、园林绿化树木;护路林、草坪等喷雾加湿;煤场、电厂、钢渣堆场、铁矿石料场、装卸 料堆场、铁路货场、城市道路预防病虫害;也可适用易起尘的煤炭及其他物料堆场等喷水防尘、除尘、抑尘、降温、消毒。











# Simple And Easy Operation 简单易操作

Forward and backward cleaning operations are one-key operation, the operator can work after simple training. 前进、后退清扫作业均为一键操作,操作人员经简单培训后,即可上岗作业。

### · Humanized Design Concept 人性化的设计理念

The design of the cab's double door can be opened and closed independently, and equipped with reversing video and other facilities.

驾驶室双边门的设计,两侧门均能独立开关;车内配备倒车影像等设施。

### Automatic Hydraulic Self-Unloading 全自动液压自卸

Equipped with automatic hydraulic dustbin, can be directly connected with 240L standard trash can or three wheels fast cleaning car, convenient and fast.

配备全自动液压自卸垃圾箱,可直接对接240L标准垃圾桶或三轮快速保洁车,方便快捷。

#### • 12m Hand-Held High-Pressure Water Gun 12米手持高压水枪

The hand-held high-pressure water gun is equipped with 12m super long expansion pipe, wide operating range. 手持高压水枪配有12米长伸缩管,操作范围广。

## Quickly Suppress Dust 快速抑制粉尘

The high-pressure fog cannon sweeper with small spray particles. When contacting with dust, a wet fog body is formed, which can quickly suppress dust, high work efficiency.

雾炮机喷出的雾粒细小,与粉尘接触时,形成一种潮湿雾状体,能快速将粉尘抑制,工作效率高。













